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Protokoll-  Årsmøte Kvislasyndin Hytteforening 29.07.2010 
 
Tilstede: Ragna R. Jørgensen, styreformann, Ole Christian Apeland, Leif Knardahl og Margareth L. Barlien.  
Audun Melaas hadde meldt fravær. 17 medlemmer møtte opp og nesten alle presenterte seg. 
 
Møteleder:   Ragna R. Jørgensen.  
Referent:  Margareth L. Barlien. 
Til å Underskrive protokoll ble Arne Gulbrandsen og Nils Kårstad valgt. 
 
Godkjenning av innkalling  
Det ble ytret ønske om at møteinnkalling, oversikt over hvem som stiller til valg, regnskap og agenda skulle vært sendt 
ut på forhånd av møtet. Dette tas til etterretning og blir gjort til neste årsmøte. Innkalling ble godkjent. 
 
Fremleggelse og godkjenning av styrets årsberetning for 2009. 
Sakene som styret har jobbet med ble lest opp.  
a. Hytteforeningen har blitt en høringsinstans i Kommunen. 
b. ”Rennefjell Hyttegrend”. Nytt hyttefelt. 
c. Definert hvilke område vi regner som tilhører hytteforeningen. 
d. Renovasjon. Container Krysset Hovdaveien – trukket tilbake. 
e. Trafostasjonen utsikt langs Hovdaveien. Valdres Energiverk AS skal flytte denne. 

Styrets årsberetning ble godkjent. 
 
Fremleggelse og godkjenning av regnskap for 2009. 
Man ønsket å vite hva fakturaene 1-6 viste. Dette ble lest opp. Fakturaen til O. Hovengen på over kr. 5.000 ble ønsket 
spesifisert. Leif Knardahl undersøker. 
Forslag om at det fremlegges et budsjett til neste år. 
Regnskapet ikke godkjent av revisor ennå. Årsmøtet godkjente regnskapet. 
 
Valg av styret 
Ragna R. Jørgensen og Ole Christian Apeland går ut. 
Leif Knardahl og Margareth L. Barlien ble gjenvalgt. 
Ingmar Hemsen og Nils Kårstad ble valgt inn som nye styremedlemmer. 
Årsmøtet gir styret fullmakt til å øke med et medlem til. (Dette for at styremedlemmene skal dekke hele hytteområdet) 
Leder velges internt av styret. 
 
Valg av revisor 
Lars Harald Ditmarsen ble gjenvalgt. 
 
Saker 
”Rennefjell Hyttegrend”. Planen er godkjent i kommunen. Kvislasyndin Hytteforening har begrenset 
påvirkningsmuligheter, men det er viktig at vi står sammen. Vi har vært opptatt av å verne naturen, bl.a. fuglelivet. En 
av medlemmene har opplevd tranedans med 16 traner i området. Et annet medlem ytret ønske om at det ikke utbygges 
rundt Duratjern. 
Det ble ønsket at hytteforeningen undersøker fremdriften til hyttegrenden. 
Det antas at den blir utbygget trinnvis, og at det ft. jobbes med infrastrukturen.  
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Det ble ønsket at containeren i Hovda-krysset skal stå om vinteren. Dette er ikke mulig, da søppelet blir flytende og 
illeluktende. Valdres Kommunale Renovasjon skal oppgradere alle containerne og setter også ut glasscontainere. 
 
Medlemmene oppfordres individuelt å støtte Vestfjelløypene. 
 
De var ønske om at hytteforeningen jobber for at de 2 veistyrene samarbeider, slik at man kan bruke det samme kortet 
på både Hovda - Syndin og Høyme – Strø. 
Også ønske om at de ulike tjenestene som:  skiløyper, brøyting og bommer samles i en betaling.  
 
Brøyting av stølsvegen 
Nils Kårstad informerte at stølsveien i 2008 gikk med underskudd, derfor ingen brøyting i fjor. Snømengde stiller 
prisen. Brøyting av sideveiene bør inngår i prisen -  inn til hyttene må hver og en hytteeier betale selv. 
 
Enkelte medlemmer ønsker et uberørt område rundt seg, så alle var ikke for brøyting og spesielt  hele året. 
 
Styret arbeider for brøyting av stølsvegen frem til 2.1.2011 og fra 1.5. 2011. og 10 år fremover. 
 
Eventuelt 
Det er dårlig mobildekning. Styret sender oppfordring til nettleverandørene sterkt oppgraderer signalene her oppe. 
Løsbikkjer. Alle oppfordres til å overholde båndtvangen. 
Gjengroing. Hver og en må selv ta kontakt med grunneier for å få hogd ned trær. 
Beholde tranene. Oppfordre kommunen til å ta hensyn til dette unike fuglelivet. 
Utelys. Påse at disse lyser ned og ikke opp. 
 
De 2 gjenværende stølene, Garvik og Hande, som fremdeles har kuer på fjellet får en god rødvin personlig levert på 
stølen fra Kvislasyndin Hytteforening i sommer. 
 
Referent 
Margareth L. Barlien 
2.august 2010 
 
                            Arne Gulbrandsen                                   Nils Kårstad 
                                   Sign.                                                        Sign. 
  

Tilleggsinfo etter årsmøtet og senere styremøte 06.09.2010 : 
 
Det er fortsatt en del som ikke har betalt medlemskontingenten kr. 200 til  kto 2153 30 03475 
For å spare kostnader ved utsending info ønsker vi å bruke e-post – vi har for din del notert : 
-«Kommentar»- som e-postadresse – hvis feil eller ingen så vennligst sendt mail til leder. 
 

Arbeidet med brøyting 
Det går frem av årsberetningen at styret skal forsøke å få til en avtale med veistyret om brøyting fram 
til 2. januar hvert år og tidlig åpning om våren for flere år fremover. 
Får vi til dette vil vi kunne bruke hyttene utover høst og førvinter uten å være redd for innesnøing.  
 

VIKTIG : Styret vil gjerne lodde stemningen for et slikt tiltak og ber om tilbakemelding – og da innen 
1. oktober 2010.   De som er villig til å betale et tillegg til vanlig årskort på f. eks. kr. 600 sender 
mail til ny leder av hytteforeningen med E-post: nkaarsta@online.no / melding til mobil nr. 95123562 / 
eller ringer og melder sin interesse. Husk at i dette tidsrommet er det vanligvis dårlig forhold for bruk 
av snøscooter og dårlig skiføre p.g.a lite snø. 
 


